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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 15. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 4. listopada 2010. godine (ponedjeljak), 
u Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u Pazinu 
 

Sjednicu je u 17,07 sati otvorio DINO KOZLEVAC , predsjednik Skupštine  Istarske  
županije (IDS – HNS-SDP-ZELENA STRANKA), koji je sjednici predsjedavao.  

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije, 

-    Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  Župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije,  
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 15. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
Zamolio je pomoćnicu tajnice Skupštine Istarske županijske, gospoñu Melitu 

Ferenčić, da izvrši  prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije, umjesto gospoñe Vesne 
Ivančić, koja opravdano odsutna zbog  bolesti 
 
MELITA FERENČIĆ : (Vrši prozivku)  
 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 3 

R.br 
 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. 
Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna (O) 

2. 
 Furio Radin IDS – HNS O Odsu 

3. 
 Mirjana Antonelić IDS – HNS  

4. 
 Drago Filipović IDS – HNS  

5. 
 Katarina Nemet IDS – HNS  

6. 
 Nevija Poropat IDS – HNS  

7. 
 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8.  
 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9. 
 Ahmed Makota IDS – HNS   

10. 
Vojo Kličković IDS – HNS   

11. 
Tom Bisaku                                                                                                                                                                               IDS – HNS   Odsutan 

12. 
 Eda Klapčić IDS – HNS   

13. 
 Serño Baskijera IDS – HNS   

14.  
 Serño Rigo IDS – HNS  Odsutan (O) 

15. 
 Marin Grgeta IDS – HNS   

16. 
 Alida  Perkov IDS - HNS   

17. 
 Tamara Brussich IDS – HNS   

18. 
 Danica Miletić IDS – HNS   

19. 
 Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  
Jasna Smojver – 
Kompas 

IDS - HNS    

21. 
Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. 
Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS  

23. 
Ivica Mikulčić HSU – HSLS   

24. 
Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. 
Nenad Boršić HDZ – HSS    

 Marino Roce HDZ – HSS   
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26. 

27. 
 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan (O) 

28. 
 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29. 
 Nika Krstevski HDZ – HSS  

30. 
 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

31. 
Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. 
Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

33. 
Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

34. 
Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  

35. 
Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. 
Tullio  Fernetich NEZAVISNI   

37. 
Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. 
Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

39. 
Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI   

40. 
Nenad  Čendak NEZAVISNI  

41. 
Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske  županije,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske županije.  
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo 
Istarske županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za opću upravu Istarske županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno ureñenje i gradnju 
Istarske županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
DAVORKA MARAS TKAČUK, djelatnica  Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije, 
DORIJANA ŠUMBERAC JELIĆ, v.d. pročelnika  Upravnog odjela  za obrazovanje, sport i 
tehničku kulturu, 
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SERGIO  BERNICH,  zamjenik  Župana u prethodnom mandatu ( od nedavna umirovljenik).  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zahvaljuje zamjenici tajnice  Skupštine Istarske  
županije, gospoñi Meliti Ferenčić i konstatira  da je izvršenom prozivkom utvrñeno da je 
prisutno 36   od  41 vijećnika, pa Skupština može donositi  pravovaljane odluke.  

 
Prije prelaska na utvrñivanje dnevnog reda  izvješćuje da dvoje kolega, dugogodišnji 

djelatnici, pročelnici, dužnosnici Istarske županije, odlaze u mirovinu pa se  smatra  
potrebnim, kao što  je to i do sada bio običaj, da im sa se sa dvije  riječi i jednim  skromnim 
darom zahvalimo, pa moli  Župana da uzme   riječ.  

 
IVAN  JAKOVČIĆ : 
 
 Dame i gospodo, signore  e sigrnori ! 
 Gospodin Sergio Bernich, zamjenik Župana i sada v.d. pročelnika u Istarskoj  
županiji, zamjenik  Župana u prethodnom mandatu, gospodin Mladen Dušman pročelnik 
Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku  kulturu, odlučili su otići u mirovinu.  

Caro Sergio, se saveria cantar mi te  catario una  bella  canzon, ma go paura che ti  
de diria: gavemo  la riunion de far adesso.  

Želim se zaista najiskrenije  zahvaliti ti se  Sergio na  našoj zajedničkoj suradnji. Četiri 
godine smo zajedno vodili Istru i moram reći da su sve te godine, koje smo zajedno proveli, 
zaista bile sjajne godine, ne samo političkog prijateljstva, nego i ljudskog prijateljstva. Ja  
sam tako to doživljavao. I želim ti se zahvaliti za sve ono što si napravio za Istru, za  
Poglavarstvo Istarske županije u tom periodu, kada si bio  član Poglavarstva. I želim ti da 
nastaviš sa svime onim što si činio i što je tvoja vokacija. Zbližavanje ljudi, stvaranje 
prijateljstva, gradnju mostova  meñu  ljudima, meñu  vjerama, meñu nacijama, ti si bio taj koji 
je bio zadužen upravo za odnose meñu  nacionalnim zajednicama u Istri i obavio si odličan 
posao. Istra je tolerantna regija i zahvaljujući toj ukupnoj političkoj aktivnosti, ali i onoj 
aktivnosti koju si imao  kada si bio  zamjenik  Župana. 

Iskreno ti se  zahvaljujem na tome i  želim  te zamoliti  da primiš jedan mali znak  
pažnje kojeg  ti  želim uručiti. . 

Ovo je jedna dirigentska  palica za našega  velikog  maestra. (Aplauz).  
(Uručuje mu  dirigentsku  palicu). 
 

SERGIO BERNICH : 
 
 Malo sam uzbuñen, «ulovili»ste me s lijepim riječima više nego što zaslužujem, ali se 
zaista  želim zahvaliti svim vijećnicima Skupštine Istarske  županije u ovom mandatu, onima 
koji su bili prije  u dva mandata, jer sam bio i potpredsjednik Skupštine Istarske  županije sa 
Stevom Žufićem, što ne mogu zaboraviti. Zahvaljujem se svima onima s kojima sam 
surañivao. Pokušavao sam, kao što je rekao  gospodin Ivan  Jakovčić,  tražiti  lijepa  rješenja  
za  nacionalnosti, jer svi smo mi plurikulturalni i za mene su svi ljudi isti. Ne gledam ja  
nacionalnosti, a htio sam da bude jedan mir i mislim da sam u tome  uspio.  
 Zahvaljujem se svima, Dinu Kozlevcu, predsjedniku Skupštine Istarske županije, alla 
vicepresidentessa della Regione istriana, signora Viviana  Benussi, al  mio colega del  partito 
(SDP-e) Vedran Grubišić. 
 I svakako  Nino tebi se zahvaljujem, osim što si bio Župan, bio si čovjek prema  meni. 
Ostavio si mi u mom poslu zaista da odlučujem sam, pokazao si jedno veliko povjerenje 
prema meni. Ja  sam radio  koliko je bilo u mojoj moći, možda sam mogao i više, ali ja sam 
siguran da će Istarska  županija dalje  napredovati i da je  Istarska  županija  u  Europi sutra . 
Mislim da će ona zaista  biti vrhunac u Hrvatskoj  na nivou  Europe.  
 Tante grazie a tutti i tanta fortuna  a voi. 
 Do prekjučer sam bio stari djelatnik, a sada sam mladi penzioner. To mi je drago. 
(Aplauz)   
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DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala Sergio, grazie Serño.  
 Nastavljamo rad. 
 Prelazi se na utvrñivanje dnevnog  reda. 
 U nastavku  rada predsjednik DINO KOZLEVAC, predlaže  da se u  dnevnom redu 
kojeg su  vijećnici  dobili uz poziv za sjednicu skinu točke  11., 13. i  15. pod  a) i b), pa 
slijedom toga točka  12. postaje točka  11., točka  14. postaje točka 12. , točka  16. potaje 
toka 13. i točka  17. ostaje točka  14.  
 Otvara raspravu.  

Vijećnik MARINO ROCE, ističe da se predlaže da se skine s dnevnog  reda točka 13. 
-.Prijedlog Odluke o davanju koncesije  za posebnu upotrebu pomorskog dobra, o kojoj je  
bilo  rasprave i na sjednici nadležnog Odbora, za koju nije dano obrazloženje zašto se skida  
s dnevnog reda. Mišljenja je da je trebalo dati obrazloženje zašto se pojedine točke  skidaju s 
dnevnog reda     

IVAN JAKOVČIĆ, iznosi da se točka 13. skida  s dnevnog  reda, jer se žele  izvršiti 
još neke  konsultacije s Općinom Ližnjan i Općinom Medulin, pošto se došlo do još nekih  
saznanja, pa  će nakon obavljenih konsultacija ta točka  biti na dnevnom  redu naredne 
sjednice Skupštine Istarske županije. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i stavlja na glasanjem izmijenjeni 
dnevni red , te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa 36 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV», za  15. sjednicu Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći 

 
DNEVNI  RED 

 
1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 13. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2010. godinu, 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2010. godinu, 
5. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2010. godinu, 
6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog druge izmjene i dopune Plana 

grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Županijske uprave 
za ceste Istarske županije, 

7. Prijedlog Zaključka o djelomičnom udruživanju sredstava za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na financijskoj imovini u osnovnom i srednjem 
školstvu za 2010. godinu, 

8. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2010. godinu, 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola 
Istarske županije za 2010. godinu, 

10. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola i 
učeničkih domova Istarske županije za 2010. godinu, 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o 
izmjeni Društvenog ugovora trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. Pula, 

12. Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj reviziji, 
13.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za financije, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Odbora za financije, 

14.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za prostorno ureñenje, zaštitu 

okoliša i graditeljstvo, 
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b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Odbora za prostorno ureñenje, zaštitu 
okoliša i graditeljstvo. 

 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale sintetico della 13a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana, 

2. Domande, proposte e informazioni dei consiglieri, 
3. Proposta delle Modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione Istriana per il 2010, 
4. Proposta delle Modifiche e integrazioni al Programma dei fabbisogni pubblici nella 

cultura per il 2010, 
5. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione Istriana per 

il 2010, 
6. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Proposta della seconda modifica e 

integrazione al Piano di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per 
il 2010 dell'Amministrazione regionale per le strade della Regione Istriana, 

7. Proposta di Conclusione sull'unione parziale delle risorse per l'acquisto del 
patrimonio prodotto a lunga scadenza e ulteriori investimenti sul patrimonio 
finanziario delle scuole elementari e medie superiori per l'anno 2010, 

8. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'approvazione del 
Piano delle uscite per l'acquisto del patrimonio prodotto a lunga scadenza e ulteriori 
investimenti sul patrimonio non finanziario delle scuole elementari e medie superiori 
per l'anno 2010, 

9. Proposta di Delibera sulla modifica e l'integrazione della Delibera sull'approvazione 
del Piano delle uscite per l'acquisto di materiale, pezzi di ricambio e prestazioni per la 
manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole elementari della Regione 
Istriana per l'anno 2010, 

10. Proposta di Delibera sulla modifica e l'integrazione della Delibera sull'approvazione 
del Piano delle uscite per l'acquisto di materiale, pezzi di ricambio e prestazioni per la 
manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole medie superiori e nelle case 
dell'alunno nella Regione Istriana per il 2010, 

11. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Delibera sull'aumento del capitale 
sociale e della Delibera sulla modifica del Contratto societario della società 
commerciale Kaštijun s.r.l. Pola, 

12. Rapporto dell'Ufficio statale di revisione circa la revisione finanziaria compiuta, 
13.  

a. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per le 
finanze, 

b. Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato per le finanze, 
14.  

a. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per 
l'assetto territoriale, la tutela ambientale e l'edilizia, 

b. Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato per l'assetto 
territoriale, la tutela ambientale e l'edilizia.  

 
 AD – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 13.  
                        SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠT INE  ISTARSKE 
                        ŽUPANIJE 
 
   Skupština je bez primjedbi sa  36 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala  
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           SKRAĆENI  ZAPISNIK    
 
        sa 13. sjednice Županijske skupštine Istars ke županije   .  
 
 AD – 2  PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
  
 Redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja je slijedeći : 
 

1. Klub nezavisnih vijećnika 
2. Klub vijećnika IDS-HNS 
3. Klub vijećnika  HSU-HSLS 
4. SDP- ZELENI 
5. HDZ-HSS, 
6. IDS-HNS i opet tako dalje.    .   

 
 Podsjeća da je za  postavljanje vijećničkog pitanje predviñeno  dvije minuta,  pa moli 
vijećnike  da se drže unutar dvije minute za  postavljanje pitanja. Odgovor Župana ili onoga 
koji  će odgovoriti na postavljeno pitanje je do  5 minuta. Nakon  toga vijećnik ima pravo na 
još jednu minutu izraziti mišljenje o odgovoru na pitanju  i onaj koji je dao odgovor ima  pravo 
na još dvije minute odgovoriti na dodatno mišljenje ili  na dodatno pitanje.  
 Konstatira da se sa postavljanjem vijećničkih pitanja počinje u 17,25, a završava u 
18,25 sati.  
IVO UCCIO MILETIĆ                                                                               
 
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege. 
 Imao bih  dva pitanja.  
 Prvo pitanje je za gospodina Župana, drugo pitanje je za predsjednika  Skupštine 
Istarske županije, ako može. 
 Prvo  pitanje . 
 Županijska skupština Istarske županije na sjednici  održanoj  27.11.2006. godine 
donijela je Odluku o uvoñenju  posebne naknade za  financiranje izgradnje sustava javne  
odvodnje i zaštite voda Istarske  županije sa primjenom od  01.01.2007. godine. Posebna 
naknada iznosi  1,00 kuna po m3 vode i uvodi se na  5 do 10 godina. 
 S obzirom na situaciju koju imamo u zadnjih mjesec dana sa poplavama pitamo se : 
da li postoji Izvještaj u kojem su iznosu prikupljena sredstva na ime  te naknade financiranja 
sustava odvodnje i pročišćavanje otpadnih voda, te specifikacija utroška po tim  godinama za  
navedenu  namjenu.    
 Drugo pitanje, ako može predsjednik Skupštine, dati  odgovor. 
 Zakonom o  regionalnom  razvoju  Republike  Hrvatske (« Narodne  novine  broj 153 
od  2009. godine) predviñena je izrada Županijske  razvojne strategije. Naime, Županijska 
razvoja strategija donosi  jedinica  regionalne samouprave u skladu s načelima suradnje i 
partnerstva. Planski dokumenti politike regionalnog razvoja donose se u postupku 
savjetovanja s odgovarajućim Partnerskim vijećem.  
 Ono što nas zanima : zašto  Županijska skupština Istarske  županije, temeljem 
Zakona iz  2009. godine, nije imenovala Partnersko vijeće i zašto  ova Skupština nije 
odredila upravno tijelo, ustanovu, odnosno trgovačko društvo sukladno  članku 20. Zakona i  
članku  3. odgovarajućeg Pravilnika.   
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Na prvo pitanje  će odgovoriti  Župan Ivan Jakovčić.  
 Prihvatite da ćete na drugo pitanje dobiti precizniji odgovor. Mogu ja  na to pitanje 
odgovoriti, ali će odgovor biti  neprecizan, ako prihvaćate ili hoćete da ja  formalno 
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odgovorim na to pitanje. Radi se o dokumentu koji  mora doći  od izvršne vlasti na sjednicu  
Županijske skupštine.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Dame i gospodo, želim vam dobar večer, buona  sera a tutti. 
 Ja vam želim svima  zaželjeti ugodan rad za vrijeme ove sjednice  Županijske 
skupštine Istarske županije. 
 Gospodine  Miletiću, hvala vam na pitanju. .  
 Ja  ću  pokušati biti  vrlo precizan, a naravno, stojimo vam na raspolaganju za vaše 
eventualne  dodatne potrebe i u smislu informacije i najavljujem  da ću  vam po ovom prvom 
pitanju dati  precizniji pisani odgovor. Da ste mi postavili pitanje  ranije  ja bih, naravno, bio 
mogao biti precizniji. Meñutim, ono što  je najvažnije, da odmah na početku razjasnimo,  da 
Istarski vodozaštitni sustav je osnovan  u cilju  zaštite izvorišta  pitkih voda. Suština tog  
vodozaštitnog  sustava je zaštita naših izvorišta pitke  vode, a ne zaštita od poplava, nego 
zaštita izvorišta pitke vode. To je suštinska i  najvažnija  stvar koju vam  želim poručiti. 

 Mi smo ponukani nekim dogañajima koja  su bila, naravno, isto  tako  na razmišljanje  
da možda jedan dio sredstava  preusmjerimo za  zaštitu od poplava. Meñutim, ovdje  želim 
vrlo jasno reći, očekujemo od  Hrvatskih  voda  da oni podnesu  teret zaštite od  bujica i 
zaštite od  nabujalih voda, jer Istra odvaja desetke i desetke milijuna novca u Hrvatske vode, 
a nitko, uključujući i  Župana, pa ni  saborskih  zastupnika, još do dana današnjega nismo do 
kraja dobili informacije koliko novaca ide i kako se taj novac  troši. To svi  znamo. To je  
javna  tajna u ovoj državi. Meñutim, ja se neću  žaliti na  Hrvatske vode u ovom trenutku, jer 
su pokazali  dobro  razumijevanje i želju za partnerstvo  u ovim teškim situacijama u kojima 
su se naši i Umag, Novigrad i  Fažana i obavili su dobre razgovore. Sada očekujemo dijela. 
Nakon obećanja očekujemo dijela. 

Dakle, Istarski  vodozaštitni  sustav je stvoren radi  zaštite  izvorišta pitkih voda. Prve  
radove, nakon što je dobiveno više od 30-tak  grañevinskih  dozvola, otvorio sam  neki dan u 
Roču i  Roč  će biti prvo naselje koje će dobiti kanalizacijski sustav upravo zbog toga  je veće 
naselje, koje je blizu  izvorišta pitke vode s kojom se snabdijeva praktički  više od pola Istre. 
 Morate znati da je u tom projektu predviñeno  da će više od stotinjak istarskih naselja,  
koja  su relativno mala naselja, dobiti  kanalizacijske  sustave, vrlo visoke standarde zaštite 
okoliša, koje naravno u našoj zemlji nitko ni nema, ali malo  ćete naći prostora i mjesta i 
regija u  Europskoj uniji koji  imaju  na takav način zamišljen koncept i način financiranja da 
praktički solidarno u Istri svjesni  važnosti zaštite okoliša i svjesni važnosti da zaštitimo izvore 
pitke vode kao nešto  što  je  najveći   resurs kojega Istra ima, ima pitku vodu. I ne trebamo 
se brinuti za  budućnost, ali vodu  moramo  zaštiti. 
  S tom  naknadom prikupljeno je više desetaka milijuna kuna i s tom naknadom 
mislimo participirati u onim programima koji  će biti financirani  od strane  Europske unije, jer  
trebamo  vlastita  sredstva kao ulog u ono  što  će biti s  druge  strane, a to su nam Hrvatske 
vode obećale, financiranje od strane  Europske unije. 
 Ja vas pozivam da zajedno sa  resornim pročelnikom i  sa  vašim timom, prijateljima, 
kako god  želite, posjetite sjedište IVS-a i da se upoznate sa poslovanjem te tvrtke.  
 Što se tiče vašeg  drugog pitanja, razvojna strategija je nešto što je  nastavak ROP-a. 
Mi smo bili prva  županija koja je napravila kvalitetan ROP i koja  je taj Regionalni Operativni  
Program prezentirala članovima  Europske komisije. Dobili smo zaista izvanredne pohvale, 
ali pohvale idu, prije svega, Istarskoj  razvojnoj agenciji, koja je koordinirala sav taj  posao, 
našim  drugim agencijama koje su se kasnije uključile. Nadogradnja  ROP-a bit  će ono što  
se priprema. Pozivam vas da se uključite u sve  razgovore ako  želite u razvojnu  strategiju, 
ali isto tako  i u Partnersko vijeće. Mi imamo Partnersko vijeće. Ono postoji od  trenutka 
formiranja  ROP-a. Ja sam  bio na nekoliko tih sjednica . Prema tome  sve ono što  želite 
saznati oko  toga IDA je najbolja adresa. Županov ured je uvijek možda najbolja  adresa u  
županiji, ali  što se ovog konkretnog  slučaja tiče, predlažem da zajedno s gospodinom  
Milanom  Antolovićem, po prvom pitanju, zajedno s gospodinom Darkom Lorencinom, 
direktorom IDA-e, raspravite sve te teme, naravno, i drugi naši suradnici, i naše kolegice i 
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kolege su spremne, ali predlažem da  se detaljnije informirate oko tih koraka  koje  ćemo 
sada činiti oko  razvojne strategije u Istarskoj razvojnoj agenciji, jer oni su zaduženi i oni 
pripremaju materijale  za  to.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem 
 
Radin : Povreda Poslovnika/.  
 Riječ ima  vijećnik  Furio Radin, povreda Poslovnika.. 
 Molim da se referirate  na koji članak  Poslovnika  se pozivate.  
 
FURIO RADIN : 
 
 Grazie signor presidente ! 
 Io ho voluto  lascare che  lo Zuppano rispondese alla  domanda  anche  per la 
flessibilitta' per la qualle noi tutti siamo molto aperti, perro' nisun  consigliere puo fare una 
domanda  al presidente della  nostra Assemblea. Questo e' in tutti i prlamenti. Io  dubbitavo, 
ho'  avuto un momento nel qualle ho'  dubitatto che qui  forsse, esendo  questa una regione  
autonoma, la cosa  fosse diversa, invece non e'  autonoma  ne anche per  questa, perche  
nella'articolo 99 . legero come  sta in  croato. 
 «Vijećnik može  županu ili pročelniku postaviti  najviše dva pitanja. Pitanje moraju biti 
kratka i jasno formulirana. Postavljanje pitanja ne može trajati  više od dvije minute. 

Na pitanje vijećnika odgovara  župan, pročelnik ili druga osoba koju  župan ovlasti. 
(Ovdje je predsjednik  Skupštine ovlastio  župana, suprotno). 

Nakon dobivenog odgovora vijećnik  može ... itd., itd.».   
 E'  logico  che  sia  cosi perche altrimenti l'assemblee diventerebbero posti dove un 
consigliere chiede qualcosa d'unaltro, laltro  gli  rispode e alla fine  verebbe fuori  qualcosa 
che il presidente non  potrebbe  controlare.  
 Dunque, presidente da adesso inavanti  nessuno puo  formulare  una domanda a lei, 
perro' perce lei  e il primo di noi.  
 Grazie.   
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie, consigliere Radin. 
 Tumačenje Poslovnika je upravo tako. Ja preuziman dio odgovornosti da smo na 
jednom standardu za kojega sam mislio da je demokratski i razine koju mi možemo 
funkcionirati, mislio da i predsjednik Skupštine može davati odgovore  za  ono  što znam i što 
mogu dati  da mogu  reći, ali  i kao kod ovog pitanja, s obzirom da je odgovornost župana, je  
župan odgovorio, meñutim, Poslovnik upravo  tako govori  i vi imate pravo.  
 Izvolite, imate pravo na minutu. 
 
IVO UCCIO MILETIĆ : 
 
 Ispričavam se zbog povrede  Poslovnika. Mislim da nije prvi put da se postavlja  
predsjedniku  pitanje, ali u redu, shvatili  smo.  
 Vezano za drugi odgovor, drago mi je da je ustvari prvi odgovor  Župan rekao da  će 
dati u pisanom obliku , ma da sam ja mislio zatražiti  za  prvo i drugo pitanje, ako je moguće, 
u  pisanom  obliku dobiti. 
 Vezano za drugi odgovor  nisam u potpunosti zadovoljan. Zato i jesam postavio 
možda pitanje predsjednik Županijske skupštine. Naime, u dosadašnjem Partnerskom vijeću 
stoje 32 osobe, koje su redom naši  gradonačelnici gradova, koji su ravnatelji ustanova, 
uključujući i Gospodarsku obrtničku komoru, nemamo predstavnike iz  gospodarstva i 
nemamo  predstavnika iz  općina. A ono što ja smatram je  da smatram da bi Vijeće trebalo 
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biti izabrano sa strane ove Skupštine, da bi ljudi iz tih struktura  trebali , pošto ova  
Skupština, ako se ne varam, i prihvaća taj program, iz tog razloga smatram da bi to Vijeće 
trebalo imenovati i koordinatora, da bi ovo  Vijeće trebalo imenovati i Vijeće, Skupština bi 
trebala imenovati to  Vijeće, i da bi  trebali  biti uključeni i predstavnici općina i predstavnici iz 
privrede.  
 Vezano za IDA-u isto tako smatram da je IDA trgovačko društvo koje posluje sa 
dobiti. Osnivač IDA-e  nisu  općine. koje bi isto trebale biti  uključenje u taj dio. To je u 
svakom slučaju trgovačko društvo koje  može biti  politizirano. Prema tome smatramo da bi 
to Vijeće  trebalo biti potpuno depolitizirano tijelo.   

Iz tog  razloga je bilo to moje pitanje i očekujemo  da  u tom  Vijeću budu uključeni i 
predstavnici općina i  predstavnici  privrede. 

Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Župane imate pravo na dvije minute. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Moram priznati da je zanimljiva ova vaša konstrukcija. Ako će biti uključeni 
predstavnici  općina u Vijeću, onda će biti depolitizirano, ako su predstavnici gradova, onda  
je  politizirano. Ali dobro, to je vaša konstrukcija. 
 Ono što je puno  važnije od  toga  je  da Istarska  razvojna agencija  silom propisa, jer 
su  razvojne agencije u Hrvatskoj zadužene za  stvaranje ROP-a - Regionalnog  Operativnog 
Programa i Regionalne strategije. Netko je dodao  sada odlukom  Vlade RH.  
 IDA je d.o.o. , ali su razvojne agencije u Hrvatskoj dobile to kao zadatak, a vi jako 
dobro znate, jer imate puno kolega i suradnika koji su  koristili znanje i sredstva Istarske  
razvojne agencije i znate i njihovu  mobilnost i kompetentnost. K tome  ROP  se nadopunjuje  
svakih  6 mjeseci. Ja  vas pozivam da sudjelujete u tome, da svojim idejama, savjetima, 
prijedlozima, pomognete. Mi  želimo biti, rekao  sam vam,  konsensualni  u razvoju  Istre. 
Treba  kliknut na Internet i dati ideje  i prijedloge. Dobro je postaviti pitanje  Županu, a još 
bolje je dati ideje i sugestije kako  razvijati Istru. Zato  vas pozivam na suradnju, pozivam vas 
da sa svojim sugestijama i prijedlozima nam pomognete u kreiranju   boljeg života u Istri. IDA 
je dužna razmatrati svaki prijedlog, vidjeti mogućnosti  realizacije takvih prijedloga i jamčim 
vam da će to tako  biti, jer je to  tako već bilo u praksi, jer  smo  dobili niz  atraktivnih ideja od 
gospodarskih subjekata, od subjekata sa Sveučilišta itd., itdd. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.   
 Na redu je  Klub  vijećnika  IDS- HNS-a.  
 Riječ ima  vijećnik  Tedi  Chiavalon :  
 
TEDI CHIAVALON : 
 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti ! 
 Prvo  pitanje u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS-a postavljam gospodinu  Županu, a 
odnosi se na jedan od ključnih projekata u Puli. Cestogradnja je u pitanju, ulaz u Pulu, 
famozni  rotor iz pravca aerodroma, koji  stvara nesnosne gužve tokom ljeta. Da li ima nekih 
novosti, do kuda se došlo, kada možemo očekivati  radove, da li ih uopće možemo očekivati 
s obzirom na ovo  sve što se dešava u gospodarstvu, proračunima itd.  
 Hvala lijepa.    
 
 DINO  KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani  gospodine vijećniče, meni je itekako jako dobro  poznato kakvi su problemi 
na tom cestovnom  pravcu, jer  dolazeći  na posao u Pulu gotovo  redovito upadamo u  
gužvu u dijeli silaska  s Ipsilona.   

Moram reći da  su dvije dobre  vijesti, ne samo jedna. U ovom  slučaju je  činjenica  
da se  intenzivno gradi  prometnica  Stancija  Peličeti – Pomer. Fizički  gledajući, praktički 
prava  velika zaobilaznica Pule, koja će rasteretiti   postojeću  gradsku  zaobilaznicu u velikoj 
mjeri, jer svi Medulinci  ili stanovnici  Općine Medulin i njihovi gosti i prijatelji,  moći  će 
daleko brže i kvalitetnije  stići do Medulina, odnosno  iz Medulina  prema  drugim dijelovima  
svijeta. 

 S  druge  strane konkretno vaše pitanje, Hrvatske  ceste i nadležno  Ministarstvo, su 
dobri partneri u tom poslu, zaista pokazuju  svu volju  da se ide  u  realizaciju  toga rotora, 
tako da optimističke verzije su  da  bi  radovi mogli početi u prvoj polovici iduće godine. 

Ja se nadam da će tome biti tako, neovisno o financijskoj situaciji koja nije 
jednostavna, državni proračun se treba tek donijeti. Ima tu  još nekih nedoumica. Meñutim, 
kako je intenzitet pripreme za dokumentaciju  i svega onoga ostalog pripremi izgradnji i  
najava  da će ovaj tjedan doći čelni ljudi Hrvatskih cesta i državni tajnik u  Ministarstvu 
prometa, vezano ta  probleme koje je poplava učinila, a doći  će i  vezano  za  tu  temu,  sve 
ide ka tome da  bi Pula  napokon trebala dobiti  taj veliki rotor, koji  će u  velikoj mjeri 
rasteretiti problem ulaska u  grad Pulu, a  s druge strane, kao to sam  rekao, dobit će se, ja  
ne nada, do iduće sezone, još  jedna  cesta, koja  će biti nova  zaobilaznica, i to  bi trebalo 
onda omogućiti, barem  malo,  bolju  protočnost istočnom dijelu grada Pule- 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 

Zahvaljujem. 
Gospodine  Chiavalon, imate li  potrebu  uzeti riječ ? 

          Nemate. Zahvaljujem. 
Riječ ima vijećnik  Ivica Mikulčić, u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS-a 

 
IVICA MIKULČIĆ: 
 
 Poštovani predsjedniče, poštovani Župane, dame i gospodo, cijenjeni novinari ! 
 Pitanje postavljam  Županu, ali molim da ga dvosmisleno ne  shvatite.. 
 Moje je pitanje uvjetovano  nedavnim obilježavanjem Dana borbe protiv nasilja  nad 
ženama. Poznato mi je da je u Istri na neki način Dan borbe protiv nasilja nad ženama 
obilježen, no  nažalost u ostalim dijelovima  Hrvatske, Slavoniji, Baniji, je obilježen na vrlo 
brutalan i  ružan način, tragičnim dogañajima, gdje  su  nastale i  velike  žrtve.  
 Zanima me što Istra, kao  jedinica  regionalne  samouprave čini  da se ovakvi  tragični  
dogañaji  ne dogode, da li je to što čini dovoljno, što mi kao  regija i kao vijećnici  Istarskoj 
županije možemo učiniti  kako bismo bili još  uspješniji i što  više uspješni u toj  borbi nasilja 
nad ženama.    
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem kolegi Mikulčiću.  
 Riječ ima  gospodin Župan. 
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IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani  gospodine  vijećniče, želim vam se zahvaliti  na postavljenom pitanju, jer 
na taj  način mogu izraziti i solidarnost  sa svim  žrtvama nasilja koje su se nažalost dogodile 
u zadnje vrijeme u  našoj zemlji. Nažalost i u  Istri ima nasilja.  Nećemo stavljati  ništa pod   
tepih. O našim problemima i  načinu  življenja i o onome što je  dobro treba govoriti, ali  treba 
govoriti  i o svemu onome što nije dobro. Zato mene  raduje  činjenica  da su  žene odlučile u 
Istre uzeti stvari u svoje  ruke na način da su osnovale  Povjerenstvo  za ravnopravnost 
spolova, koje je  dio ove  Županijske skupštine, samo  ne u ovom mandatu, već davno  
ranije. Ja imam priliku  primiti često žene koje su članice  toga Povjerenstva i koje su iznimno 
aktivne. Jedna od  najboljih  stvari  koje smo napravili zajedno i  gdje je Županija maksimalno 
sudjelovala je stvaranje sigurne kuće «Istra». Poznato mi je koliko korisnica ima, poznato mi 
je  da postoji nasilje u obitelji i u  Istri  nažalost, ali poznato mi je da je upravo  taj  sustav 
sigurnih kuća u Istri omogućio  mnogim ženama da se osjećaju  sigurnije, da imaju  sigurno 
sklonište i da mogu u  prvim  tegobnim mjesecima, nakon čestog odlaska iz  doma u kojima 
su  trpjele  nasilje, da mogu naći dobru riječ, neku  drugu  vrst topline, ali u svakom  slučaju  
žene koje su prijateljice  u takvim situacijama ženama koje su  trpjele  nasilje. 
  K tome samo to Povjerenstvo za ravnopravnost  spola ima i drugih programa koje  
rade, koje promiču. Sada je u tijeku  veliki  naš program promicanja borbe protiv  raka  dojke, 
koji je takoñer jedan vrlo važan  element u zaštiti žene kao osobe, koje se suočavaju s 
takvim problemima. Nažalost,  postoji i problem  smrtnosti u slučaju raka dojke. Na sreću oni 
nisu ipak tako pretjerano veliki, na sreću,  žene su počele prihvaćati, i to je moj javni poziv 
ovdje, da se obavezno ide na pregled. Mi smo inicirali ozbiljan novac u to. Imamo 8 
mamografa u Istri. Na 5.000 žena te dobi imamo  po jedan mamograf. To je za naše uvjete 
vrlo visok standard. I ne čeka  se pretjerano mnogo, od mjesec dana do  tri mjeseca, ovisno  
o  situaciji u kojoj  se žena nalazi. Prema tome moj  poziv i javan da se žene što više uključe 
u civilni sektor, u civilno  društvo, naravno da  uključe  u politiku, ako to  žele,  ali  svakako da 
se uključe u civilni sektor, da se  uključe u naše programe koje imamo, naročito u one 
programe koji su  vezani za obiteljsko nasilje, nasilje nad djecom, nasilje  nad ženama.  
 Evo, toliko  vam mogu u trenutku  reći, a dodatne informacije  može  vam reći naša 
povjerenica  za ravnopravnost spolova.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Gospodine  Mikulčiću izvolite, imate riječ.  
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Zahvaljujem Županu  na iscrpnom odgovoru. Ja  bih imao  samo jedan mali  prijedlog 
i  napomenu da možda za ove sigurne kuće i sve ostale druge  sigurnost i radom s tim  
nasilnicima, da u nekim  budućim proračunima, ako bude prostora, još pojačamo u 
proračunu, u planovima, da dobiju još koji  novac u tom  sustavu za zaštitu  žena od  nasilja.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Riječ ima vijećnik Josip Antom Rupnik, u ime  Kluba vijećnika  SDP- ZELENA 
STRANKA. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa  svojim suradnicima, kolegice i kolege 
i  gospoda  predstavnici medija.  



 14 

 Ja bih imao dva  pitanja sa prijedlozima. 
 Prvo pitanje. 
 Vraćam se par godina unatrag kada smo tražili Izvještaj o poslovanju , jer  do  sada 
na nivou  županije  dobivamo Izvještaj o poslovanju  naših  tvrtki, firmi, koje  su djelomično ili  
100 % u vlasništvu  županije, ali nikako do sada  nismo  vidjeli  Izvještaje o poslovanju IDA-e, 
pa  bih  pitao  gospodina Župana  da li je moguće i čak  bih predložio da se pobrine da 
gospoda iz IDA-e podnesu  Izvještaj o  svom  radu u ovoj  županiji da vidimo na koji  način  
rade i kako posluju.  
 Drugo pitanje  

Zapravo ponavlja se pitanje, ali  me je provocirao gospodin Župan  u televizijskoj 
emisiji nedjeljom u  14,00  sati (U emisiji kod  Stankovića) kada  je govorio o  Rockwoolu  da 
su tražili, a da gospoda gore uopće ne reagiraju, pa bih postavio pitanje: kada ćemo  
raspravljati o donesenim zaključcima od 15.12.2008. godine, kada smo donijeli neke 
zaključke i zadužili smo se da ćemo  dobiti neke odgovore  od nadležnih  tijela i organa, - to 
je pitanje, - pa  bih ujedno predložio  da  se zakaže jedna sjednica Skupštine Istarske 
županije, na koju treba pozvati predstavnike Ministarstva, visoke dužnosnike, ne samo  
referentice i ostale državne organe da  doñu na tu sjednicu, da daju odgovore  na pitanje  što  
nas grañane Istre interesira. Predlažem da se na tu sjednicu  pozovu predstavnici Općine 
Pićan, Kršan i isto tako, - ja sam u subotu dobio neki zahtjev, - i predstavnici grañana Bakra.  
Ako je netko pratio  Eko zonu  u subotu i nedjelju  vidjeli ste  zašto oni to  traže. Oni su  
željeli raspravljati, izgleda da Rockwool  i kod njih ostavlja  ružne i loše tragove.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospodine Rupniče.  
 Gospodine  župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
 Vezano  za  vaša dva pitanja bit ću  vrlo jasan, kao i uvijek, nema nikakvih problema. 
Svako poslovanje bilo kojeg poduzeća u kojemu je  Istarska  županija  suvlasnica može doći  
na sjednicu  Županijske skupštine. U ovom  slučaju mi smo samo suvlasnici. Gradovi su 
takoñer suvlasnici Istarske  razvojne agencije. Prema tome posluje  na drugi način. Ako vi 
želite posebnu informaciju rada jedne agencije, koja je  najuspješnija  regionalna  agencija  u 
Hrvatskoj, jer to kažu kolege iz  drugih agencija, imao sam prilike  posjetiti ih po pojedinim  
županijama, mi  ćemo to vrlo rado  pripremiti i možemo uzeti obvezu  da u narednih  60, 90 
dana, da kolega  Darko Lorencin, direktor Istarske razvojne agencije, pripremi ono što vi  
želite, Izvještaj o kompletnom poslovanju, uvid u ono što više želite, doći  će ovdje i 
odgovarati na pitanja  koja  ćete eventualno imati. 
 Što se tiče  samoga  Rockwoola, stanje je loše. Ja sam i neki dan  imao  dug 
telefonski razgovor sa  načelnikom  Općine Pićan. Imao  sam razgovor  sa nekoliko  grañana  
koji  žive oko tvornice. Prošli  tjedan ujutro, negdje oko  7,00, 8,00  sati,  ja sam stjecajem 
okolnosti prolazio blizu, uvjerio  sam se što se dešava.  

Mislim da je  poticaj za održavanje sjednice, jedna točka  dnevnog reda o  
Rockwoolu, dobar  prijedlog, pozitivan prijedlog . Bilo bi jako važno  da na tu sjednicu  doñu  
predstavnici nadležnih ministarstava, ali  ne mogu jamčiti da će oni  doći. U suradnji s  
Općinom  Pićan,  Kršan i  Općinom Sveta  Nedelja, mi smo pripremili koncept kontinuiranog 
monitoringa  rada  Rockwoola. Razgovara se  sa ljudima koji smatraju  da trpe  od strane  
Rockwoola  velike  štete po zdravlje, razgovara se  sa osobama  koje će, neke su  već, neke 
hoće, neke žele se podvrći pregledima. I kao što sam obećao mi  ćemo kontinuirano,  to i 
činimo, pratimo što  Rockwool  radi, na koji  način posluje u  Istri. Prikupljuju se sve 
informacije, podaci. Angažirana je jedna  strana ustanova koja je  analizirala okoliš, ali 
naravno, kao čovjek koji  poštuje princip  supsidijarnosti, jer smatram da je to jedan od  
najvažnijih  principa u demokraciji, mislim da je  vrlo  važno  da Općina  Pićan i okolne  
Općine Kršan i Sveta  Nedelja, budu frontmeni u toj  borbi, a mi  moramo zajedno s njima biti  
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takoñer u prvoj liniji i  maksimalna  podrška  naporima  Općine Pićan, pogotovo načelniku  
Općine Pićan i njegovim sugrañanima i sugrañankama, kao i drugim općinama.  Mi smo 
spremni u svakom  trenutku  imati točku dnevnog reda, ali nismo u mogućnosti jamčiti da će 
na tu sjednicu doći netko od  nadležnih iz bilo kojeg ministarstva kojega ste vi  svojedobno 
pozvali, zatražili informacije. Koliko mi je poznato od nekih ste dobili, a od nekih   ništa dobila  
informacija, barem  nisu došle u  županiju , pa prema tome na nama  je  da odlučimo  da li  
želimo tu sjednicu ili točku  dnevnog  reda  održati u suradnji, ponavljam, jer mislim da je to 
jedini ispravan put, s Općinom  Pićan, Općinom Kršan i Općinom  Sveta  Nedelja.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine  Rupniče, imate pravo na jednu minutu. 
 Izvolite, imate riječ.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Zahvaljujem se na odgovoru, ali  kada se govori o IDA-i to sam tražio  samo zato  što 
neki ljudi traže informacije, pa sam rekao  da to nije nikakav bauk i da ćemo mi isto tako 
raspravljati o IDA-i  na sjednice  Skupštine, da to nije nikakav probleme da  se  o tome   
raspravi i da se vidi kako posluje IDA. 
 Kada se radi o  Rockwoolu upravo  sam želio da se pozovu, da se javno  objavi koga  
smo  pozvali, da ne dobije odgovor kao što sam ga ja dobio. Ako želite dobiti odgovor što vi 
tražite,   pitajte nekog drugog, a niste naveli koga.Ovdje bih htio  čuti te ljude da  javno kažu 
koga da mi prozovemo, a ne da se oni skrivaju i mućkaju s nekim  informacijama i  ne daju 
odgovore na postavljena pitanja. Ovdje bih to htio vidjeti, a onaj koji ne doñe onda ćemo mi 
dalje nastupati i da ih prozivamo  zašto  nisu došli, od koga  su se uplašili. Ja mislim da se 
naši  grañani više  ne trebaju plašiti. Oni su do sada bili dosta korektni. Drago mi je  da 
konačno i sud više nije pod nečijom nadležnošću, pa pohvaljujem odluku suda da nije  
kaznila naše grañane iz Potpićna  zadnji puta kada su protestirali. Ja sam ostao kažnjen, ali 
moram javno reći još nisam dobio rješenje, iako je prošla godina dana, tako da imate tu 
informaciju. (Smijeh). 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo gospodin Josipu  Antonu Rupniku. 
 Ja vas molim za mir. U Hrvatskoj je na dijelu trioba vlasti, sudstvo je  nezavisno, 
prema tome jako dobro znam što radim.  
 Gospodine  Župane, imate li potrebu  da uzmete riječ ? 
 Nema.  
 Riječ ima  predstavnik Kluba vijećnika HDZ-HSS, vijećnik Marino Roce.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege ! 
 Imam jedno pitanje  Župane i  jedan prijedlog  Skupštini.  
 Prvo,  već  je spominjano  danas, ali bile  su nedaće oko  kišnih dana kada je  palo 
kiše da se ne zna  kada je toliko kiše palo.  
 Ja nisam najprije osjećao da je toliko štete nastalo u Umagu dok nije naša 
predsjednica  stranke iz Buja zatražila pomoć da se pokrene i  prikuplja  pomoć, da su ljudi  
evakuirani iz svojih domova. Imam informaciju da je  jedno 50 ljudi  smješteno na druga 
odreñena mjesta, jer su ostali  bez doma, bez  ičega. Mislim da je  najveća šteta  nastala  od  
tih poplava u Umagu. Dosta me je pogodila informacija kada je  Župan sazvao  
gradonačelnike i načelnike u  Novigradu,  sutradan je prenesena informacija, - da li je ona do 
kraja točna  kako su je novine prenijeli ne znam, - da su  solidarni da se pomogne u izgradnji  
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škole Novigrad, što je u redu, ali  pitam  Župana : što  Županija i o kojem se dijelu radi, nešto 
je objavljeno kolika pomoć tim judima, tim objektima, koje  su  unesrećene. Mislim, možda 
griješim, da je ipak  najveća šteta i  najviše pogoñeno u ljudi u Umagu, iako svi ti pogoñeni 
prostori  u Puli i u okolici Fažane, svi su ti prostori sagrañeni ovako ili onako u  zadnjih  20 
godina.  Mislim da je tu i  dosta promašaja u urbanizmu, da ta  naša naselja nisu baš  na 
primjerenim mjestima i kvalitetno sagrañena, jer se nije  razmišljalo u ovom momentu koji je 
bio isključiv, da se nešto puno više  napravilo, mislim da je tamo  mogla biti nešto manja.  
 Drugo  je prijedlog. 

Pošto ovih dana  po Istri  dolaze neki takozvani istražitelji iz Austrije sa  kojima se  
neki sastaju i nas ovdje  istražuju, moji je prijedlog da se možda sastane koordinacija  
klubova  vijećnika, da se razmisli  da mi napravimo  neko Povjerenstvo da vidimo što  se 
ovdje dogaña, a ne da nas dolaze neki Austrijanci istraživati i da im neki  dostavljaju  naše 
dokumente. Ipak je ovih dana ili u zadnje vrijeme, iako se nekad s ove govornice to   
osporavalo, izvršna vlast je  indirektno, neki iz izvršne vlasti  u zadnje vrijeme ipak osudilo taj 
ne osudilo, ali reklo da je, možda bilo grešaka, ono što se desilo u Vodnjanu oko Barbarige i 
Dragonere, ali još je za mene najžalosnije, jer znamo da su dva člana Uprave iz Klagenfurta, 
jedan pred jedno dvije godine u jednom intervju, a drugi sada nedavna, rekao  da je njima 
obećano da  će prenamjena zemljišta biti  izvršena prije nego što se to zemljište kupili,  
 Mislim da o svim tim pričama i o tim dogañajima, pošto je te odluke donijela ova  
Skupština, da ne bi trebalo se odazivati nekim takozvanim  povjerenstvima, nego da bi  
možda trebalo oformiti jedno tijelo da se to  razmotri i da ova  Skupština donese o tome neku 
odluku ili da neko  naše povjerenstvo  da svoje  mišljenje, a ne da ovdje dolaze  neki, po 
meni, možda griješim, samozvani istražitelji,  kojima se daje toliko prostora,  čak  čitam neki  
naši  vijećnici i skupljaju dokumente da daju  njima Izvještaj kako je Hypo banka poslovala  
sa nama, sa našom  županijom.  
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane  izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 U svezi vašeg prvog pitanja ja bih se mogao složiti  s vama da je  vjerojatno najveća 
šteta fizičkim osobama se dogodila na  području Umaga. Prema  onome što ja mogu 
procijeniti uvidom i onome što piše u  nekim izvještajima, velike štete su se privatnim 
osobama, obiteljima, dogodile i  na području Valbandona i na području Općine   Fažana. Ali  
najviše je  javni sektor  stradao  kada je u pitanju  sportska dvorana u Novigradu i kada su u 
pitanju javne infrastrukture, kao što su ceste, veliki odroni koji su nastali itd. 
 Istarska  županija je prva reagirala. Mi smo platili, ne veliki iznos, ali tada samo  to 
odmah  napravili  da pokažemo  želju za  solidarnost i pomoću.  Računu  Fondu  koji je 
otvorio  Grad Umag mi smo platili  60.000,00 kuna. Ukupno je uplaćeno  73.000,00 kuna na 
taj  račun. Onih ostalih  13.000,00 kuna uplatili su, koliko znam, osobe koje su u javnom 
sektoru na  području  Grada Umaga i  možda još netko drugi.                 
    Prema tome mi  smo  prvi reagirali, uplatili smo i predložili  da svaka obitelj dobije 
3.000,00 kuna, jer je  i dio sredstava Grada Umaga bilo usmjereno prema  tome i u tom  
kontekstu sam najavio i vjerujem da će  večeras to biti prihvaćeno, da  ćemo skupiti  milijun 
kuna i sa milijun kuna pomoći, najprije  onome što je stradalo, a korisno je za sve grañane  s 
tih  područja. Ja ne bježim, dapače, želim pomoći  svakoj obitelji, svakoj osobi,  ako  smo u 
mogućnosti. Mi smo spremni pomoći i obiteljima u Valbandonu i drugdje, ali molim da 
razumijete da imamo i obvezu  prema svim grañanima čija je infrastruktura  stradala, ceste 
koje vode  do tih kuća, sve ono što  je na stradalo. Nažalost,  nastradalo je u  nekim 
dijelovima zaista jako puno  toga. Nažalost nastradala je i jedna  prelijepa dvorana u 
Novigradu. Osobno  sam se uvjerio u  to. Moram reći  da ćemo učiniti sve da solidarno u Istri  
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gradovi i općine, javna poduzeća, pomognu Novigradu da se ta dvorana  obnovi. I mogu  
poručiti Novigrañankama i Novigrañanima da ćemo sigurno to napraviti zato što je to 
neophodno pokazati da nitko nije usamljen u Istri u  takvim  teškim  trenucima. Naravno  da 
nije jednostavno dati novac privatnim licima. Treba naći dobre kriterije, dobro odabrati da ne 
bi  netko  počeo  mene, vas ili bilo  koga drugoga optuživati dao si novac nekome, njemu nije 
stradalo  ništa, meni  duplo  više itd. To nisu jednostavne situacije  Zato  je naš  prioritet u 
ovom slučaju pomoći  onima  koji su zaista  najviše nastradali, koji su ostali bez ičega i  na to 
smo reagirali. Bilo je najprije 17 obitelji  na području Grada Umaga koje su, prema 
informacijama koje sam ja dobio, odmah drugi  dan  zaista ostali  bez ičega, i mi  ćemo 
pomoći  najprije takvim obiteljima, a  naravno da smo spremni onda pomoći  i drugima ako 
budemo mogli, kao što  ćemo pomoći i javnome sektoru, odnosno  onome što  je od 
infrastrukture  nastradalo i  sve ono što je nastradalo.  
 Što se tiče vašeg drugog pitanja, ja sam upravo u  Hrvatskom  saboru predložio 
Istražno povjerenstvo u Republici Hrvatskoj. U Austrijskom parlamentu sam razgovarao s 
predsjednicom stranke Zelenih o osnivanju istražnog povjerenstva u Republici Austriji, jer je 
to Austrija, a onda i  Hrvatske,   
a  moguće je i u dijelovima u Istri posljedice te ekonomske  afere. Ja se  potpuno slažem s 
vama, mi nemamo nitko od nas ovdje, siguran sam nemamo što zataškavati, dapače, svima  
nama odgovara da sve  što  se dešavalo i u Istri izañe na vidjelo. Prema tome to nije, u ovom 
slučaju, direktno vezano za izvrnu vlast, nego to je politički dogovor, kako ste predložili. 
Prema tome izvolite  razgovarati, i ja  osobno sam već predao  svu onu dokumentaciju  koja 
je postojala u Istarskoj županiji predsjedniku Povjerenstva Koruškog parlamenta, gospodinu 
Holubu, koji je bio ovdje, svu  dokumentaciju Grada Vodnjana, koju mi je  Grad Vodnjan  
dostavio, sve to što su oni  zatražili od nas mi smo predali, vjerujući u dobre odnose  
Hrvatske i  Austrije i vjerujući u potrebu   da se sve ono što je nezakonito, sve ono što je 
korupcija, razotkrije i kazni. Zato sam to napravio i zato ću to  raditi i dalje i moguće je  već 
ovaj  tjedan da ću imati  ponovno susrete. 

Želim ovdje reći, gospodine predsjedniče, - jednu  minutu ću  zlorabiti, molim da mi to 
omogućite, - za ovom govornicom, istina  ne od ljudi koji ovdje sjede, optužen sam na 
desetine puta o nekim mojim tajnim sastancima sa bivšim predsjednikom Koruške, 
gospodinom Hajderom, čija je regija svojedobno, kada je predsjednik  bio, gospodin Bertler, 
a župan Istarske županije, gospodin Stevo Žufić, svojedobno su potpisali Sporazum  o 
suradnji. Nakon ovoga što se dogodilo i  nakon činjenice da je  Koruški  protokol  demantirao  
da sam se ikada u Klagenfurtu  sastao sa gospodinom Hajderom i da  ne postoje nikakve 
protokolarne bilješke, niti bilo kake druge  bilješke, ali  jesam dva puta  na inicijativu mog 
dobrog prijatelja  Ricarda Illya u  Vili  Manini, u regiji Venezia  Giulua, na temu  Eiroregije. 
Dobio  sam poziv od tadašnjeg župana, gospodina Bertlera da posjetim Klagenfurt, Korušku, 
vjerujući u mogućnost i  vašu  demokratičnost ja sam najavio da  prihvaćam taj  poziv i 
pozivam vas da u sklopu turističkog razgovora  koji ćete imati odredite i jednu manju  
delegaciju koja bi zajedno sa mnom posjetila Klagenfurt, posjetila  Korušku i da razgovaramo 
zaista o suradnji s tom regijom, jer objektivno govoreći, to je  najbliža Austrijska regija 
Sjevernom Jadranu, za dva sata ste iz  Poreča do  Vilaha, ako  se baš  hoće iz Umaga, bolje 
reći ili iz  Buzeta ako hoćete. To  je zaista nešto  što ne može biti ne interesantno  
ekonomski. 

Ja sam namjerno izbjegavao navratiti u Klagenfurt, ma da sam bio  svjestan mogućeg 
ekonomskog interesa, upravo zbog političkih implikacija dok  je bio Hajder njihov  župan. 
Meñutim, neovisno o tome što Bertler nije iz  druge političke opcije , ipak, mislim da  razgovor 
i dijalog u ovom  trenutku, kada već postoji  takav jedan  poziv, bio  bi dobar. Meñutim, želio 
bih  da  ne idem sam, nego želio bih  da u toj  delegaciji  budu  predstavnici  svih političkih  
opcija u našem parlamentu i da posjetimo  njihov  parlament i da  razgovaramo o  toj 
mogućoj  suradnji. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 

Hvala  gospodine Župane. 
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Obzirom da je tema  par exellans mislim da je zasluživala par minuta  više. 
Inače prihvaćamo  da posjetimo kao Istarski parlament kolege u  Parlamentu  Koruške. 

Kolega Roce imate pravo izraziti mišljenje. 
Izvolite, imate riječ. 

 
MARINO ROCE : 
 

Ja bih zahvalio  gospodinu  Županu na  informacijama i odgovoru. Mene je pogodilo 
da je informacija išla samo o dvorani, nije išla o ljudima  i njihovim potrebama. Mislim da se 
ipak najprije  trebalo  brinuti o ljudima, ali i dvorana nam je potrebna, ali ja  bih upozorio  za 
tu  dvoranu, jer nakon što se to  desilo, ja sam ipak  tehničko lice, pa sam se malo informirao. 
Dvorana je, prvo je bilo upozoravano  da nije baš lokacija primjerena, ali i danas se može 
ispod  mora  napraviti dvoranu, samo za to treba imati projekte i znanja. Već u gradnji  te 
dvorane je nastao  problem sa vodom. Prva donja ploča dignuta je voda i nakon toga je 
pokrenuta izgradnja  pumpnih  stanica i  jednog  tunela za  dotok  te vode. Nažalost na taj  
način te pumpe  su hermetički zatvorene i voda koja  ulazila s druge  strane, znači  kroz  
vrata, nije mogla  doći do tih  pumpi i te pumpe nisu mogle tu vodu ispumpavati, a jasno  
kada je voda porasla i došla  do struje, ostala je i bez  struje. Tako da  prije  nego  obnovi  
dvorana mislim da treba  riješiti sve tehničke uvjete da se to  ne  desi, jer na ovakav način 
kao što je sada sagrañen i u uz manje vode može se opet nešto ponoviti. Znači, da treba 
prije nego što  se ide opet trošiti novac  tehnički riješiti  pitanje te dvorane, jer sada je bilo, 
bez obzira  kolika je bila  kiša i koji su uvjeti okolo, bilo  bi poplavila, ali mislim da je bilo  
tehničko  rješenje kvalitetnije  da bi se  možda to moglo izbjeći ili   barem bi  šteta mogla  biti 
manja. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 

Zahvaljujem. 
Imate li  potrebe za  dopunskim  pitanjem. 
Nema. 
Sada je na redu Klub vijećnika  IDS-HNS. 
Riječ ima  vijećnica Tamara Brussich. 

 
TAMARA  BRUSSICH : 
 

Signor  presidente, gentili consigleri, signor  presidente della Regione istriana. 
Avrei una domanda di solicitazione piu  che altro. Trata si  della  palestra delle scuole 

Italiane di  Pola o  sia  della  Sccuola elelementare «Giuseppina Martnuzzi»  e della  scuola  
Media  superiode  «Dante Alighieri»  Trata si  della palestra che i  ragazzi vedono  dalla  
finestra ma non possono  usare per motivi  di tira  e mola con il Ministero. Vorei invitare da 
qui molto seriamente  tutti  quanti che  possono  aiutare di smuore il discorsso  con il 
miniostero. 

La citta'  di Pola ha' a seduta del  Consiglio  comunale scorsso ha  espresso un forte 
desiderio  di  parlare con  il Ministero. Prego  dunque anche la Regione istriana di fare ili 
possibile perche i  ragazzi  finalmente possono usare questa  palestra. 

E  triste  avere un grosso  investimento, a un  grosso investimente non si vede la fine, 
perro'   pensso  che  con le nostre forze tutti insieme possiamo  fare di modo che finalmente 
quella palestra comicia a funzionare per il  bene  dei nostri  ragazzi. 

Grazie. 
 

DINO KOZLEVAC ; 
 

Grazie a lei. 
Signor  presidente della  Regione istriana  a lei  la parola. 
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IVAN JAKOVČIĆ : 
 

Io sono  dacordissimo con lei  che e' davero  triste  quello che  succede, quello  che si 
vede. Ali, da objasnimo, možda svima, ne znam možda baš svima koji  nas gledaju i slušaju, 
radi se o  sportskoj  dvorani koju  financira Republika  Hrvatska i  Republika  Italija u  50 %  
iznosu, a Grad Pula i  Istarska  županija takoñer u  50 postotnom iznosu  razrješavaju 
probleme okoliša  dvorane. Radi se o  činjenici  da je  došlo  do svañe i sukoba izmeñu 
izvoñača i Ministarstva prosvjete u  našoj  zemlji, i došlo je do zastoja u  radovima, odnosno  
stalo se sa radovima Ja sam nedavna za  vrijeme otvaranja, kako su rekli najljepše škole u 
Hrvatskoj na Velom Vrhu, razgovarao  sa ministrom  Fuksom, pa mogu  reći  da sam 
prisustvovao i jednom  sastanku nakon toga, gdje je upravo talijanski  ambasador, koji je taj  
dan isto tako bio  u Puli, razgovarao  i pitao predsjednicu  Vlade  što je s time, kada će se to  
razriješiti . Tamo  smo dobili odgovore  da će se odmah krenuti u razrješavanje tog pitanja. 
Meñutim, ja vas moram  uvjeriti da do dana  današnjeg to pitanje  nije  razriješeno. Prema  
mojim informacijama to pitanje još nije  Ministarstvo  razriješilo, barem ne na današnji  dan. 
Prema tome ja prihvaćam ovu  vašu inicijativu, kao što ste  i sama rekla, kao poticaj da se 
ponovno upozori  na  taj problem, da je  zaista  nepodnošljivo  da je dvorana  skoro gotova, a  
da je djeca  ne mogu koristiti i svi oni koji  će je koristiti. Prema tome vi računajte da ću ja  na 
temelju i  ovoga  vašega pitanja sastavili jedno  vrlo precizno i pismo i zatražiti od ministra 
Fuksa da zaista odmah  razriješi  to pitanje, jer  definitivno  to nema nikakvog  smisla tako ići 
dalje. To počinje  zaista biti  apsurd u  ovoj situaciji u kojoj  se ta dvorana nalazi. 
 
DINO KOZLEVAC ; 
 

Zahvaljujem. 
Signora  Brussic ha bisogno  di  prendere la parola. 
Non ha  bisogno. Grazie. 
Sada je  na redu  Klub nezavisnih vijećnika. 
Ne javlja  se nitko. 
Dalje je na redu Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
Riječ ima  vijećnica Mirjana Antonelić. 

 
MIRIJANA ANTONELIĆ : 
 

Dobar večer, poštovane kolegice i kolege, poštovani  Župane sa suradnicima. 
Ja ću  reći  da sam danas putujući  prema Pazinu imala prilike čuti informaciju  koju je 

kroz intervju,  gospodin Damir  Kajin dao, a odnosi  se na  viñenje  situacije u dijelu koji se 
odnosi na granu grañenja. Po onome što je on iznio ispada da se u narednoj godini 
grañevinarstvu  spremaju  crni dani, ja bih rekla, jedna  kataklizma  ravna ovoj  elementarnoj  
nepogodi, koja se  sada desila, ako  to sada mogu  usporediti, naravno da usporedba  nije 
dobra. 

Zašto to govorim ? 
Reći  ću  da u ukupnom brutto prihodu  po djelatnosti za  2009. godinu u Istarskoj  

županiji  grañevinarstvo participira sa 8 %, odnosno  da  broji  negdje oko 1952 pravna  
subjekta. Vjerujem da ova  Županijska skupština, a prije svega, gospodin Župan sa svojim 
suradnicima ima rješenje, ja se nadam, i projekte koji bi mogli biti  jedna slamka  spasa kako  
za  te pravne subjekte,  za sve one  koji su zaposleni  u tim pravnim subjektima, za porodice 
koje  žive i koje bi se možda mogle naći u nekakvom bankrotu, da li  pravno, kao  tvrtka ili 
individualno, obiteljskom, pojedinačnom, što bi  svakako promijenilo i socijalnu sliku Istarske 
županije. 

Podsjetila bih  istovremeno, sada kada smo  razgovarali o Talijanskoj osnovnoj  školi, 
odnosno sportskoj dvorani u  Puli, mislim da ste mi ostali isto tako  dužni jednu povratnu 
informaciju, a tiče se preseljenja korisnika  Doma za psihički bolesne osobe «Vila Marija». 
Vjerujem  da bi  s ovog mjesta i danas mogli dati i tu informaciju, ma da  sam pročitala u 
novinama da bi  to  trebalo  biti uskoro, ali to  «uskoro»  traje  gotovo punih godinu  dana. 
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Ja vam se zahvaljujem. 
 
DINO  KOZLEVAC ; 
 

Hvala lijepa  gospoño  Antonelić. 
Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 

Najprije ću vam  ukratko odgovoriti  na drugo pitanje. 
Slična je  situacija kao što je i kada je u pitanju sportska dvorana  natezanje 

«Ministarstva i izvoñača» i  svega onoga što se dogodilo i naravno riječ usjiri, Ja vam više od 
toga u ovom trenutku ne mogu  reći.  

Kada bi to bilo u mojoj ingerenciji  ili u ingerenciji mojih suradnika i suradnica  jamčim 
vam da bismo to odmah razriješili, kao što  pokušavamo  svaku  stvar, koja je u  našoj 
ingerenciji, zaista odmah razriješiti. Meñutim, u ovom  slučaju situacija je takva kakva je, ali 
više od toga ne mogu vam reći od onoga što možemo  čuti od  strane nadležnog  
Ministarstva. 

Što se tiče vašega drugoga  pitanja što  javni sektor može učiniti za grañevinarstvo ? 
Pa ono što  činimo je u ovim  uvjetima barem neka  slamka  spasa za  jedan dio tog  

grañevinarstva, a to je izgradnja  Istarskog  cestovnog  ipsilona, koji, kao što vidite, se gradi i 
koji, kao što pretpostavljam da znate, ali  ako  ne, želim informirati javnost, maksimalno 
koristi domaću grañevinsku  mehanizaciju, tvrtke kolje su  registrirane u  Istri itd. To je veliki 
veliki  infrastrukturni projekt, koji će  trajati još  nekoliko godina dok se ne izgradi i novi tunel 
u Učki i dok se ne izgrade vijadukti i mostovi. I taj  veliki  gospodarski projekt, veliki 
infrastrukturni projekt, koji će trajati, kao što sam rekao, barem još tri, četiri godine, će 
sigurno dobro zadržavati postojeću našu operativu i davati  posao ljudima, davati ljudima  
kruh. 

Drugi projekt je ono što je  djelomično završeno, ali  će se nastaviti, je plinofikacija 
Istre. Mi  ćemo i  u tom  dijelu zaposliti, naravno, sve se temelji  na natječaju, ali ipak su naše 
tvrtke  često upravo zbog lokacije konkurentnije i mogu ponuditi bolju cijenu. O kvaliteti  ne 
želimo  raspravljati. Kvaliteta mora biti uključena. I taj dio i taj  element našeg projekta 
plinofikacije  Istre je na neki način broj dva. 

Broj  3 je izgradnja  onoga  što očekujemo, a to je  javnih objekata, kao što su škole, 
kao što  su dvorane, kao što su  još neki objekti, koji  će se graditi u našim općinama i  
gradovima, koji  će jednim dijelom isto  ako očuvati na životu  naše grañevinarstvo. 

Četvrta stvar su prostorni planovi. 
Prostorni planovima se omogućava izgradnja  hotela, izgradnja  nečega drugoga, ali i 

izgradnju  stanova. Izgradnja  stanova  je omogućila  snažan razvoj grañevinarstva u Istri, ali  
je izgradnja stanova  stala zbog  tržišta, stala je zbog političkih  razloga na  nekim mjestima, 
stala je  zbog  nekih  irelevantnih i iracionalnih  razloga, ali je  stala. I u tom kontekstu mi 
imamo objektivno  veliki  zastoj u  gradnji  stanova, koja je bila  u velikoj mjeri i motor jednog 
dijela  grañevinarstva. 

Peta stvar, kada govorim o prostornim planovima, koju  radi javni  sektor, onda je i 
izgradnja onih  objekata i  realizacija onih  razvojnih programa koje smo osmišljavali u  Istri, 
pa  na primjer  Brijuni  rivijera, koja bi zaposlila, da smo bili pametni i da nije bilo ludovanja i u 
ovoj  Skupštini, - želim to jasno  reći, - možda smo već barem nešto mogli početi  graditi. I  
ne da bi  samo  grañevinarstvo imalo koristi, nego bi bila i konkurentnost našeg turizma,  ali i 
nova  radna mjesta i nova  tržišta za proizvode koji se u Istri  proizvode. A sada imamo 
zapuštene, pokradene vojne objekte, koji ne  služe ničemu, nego  samo ruglo nažalost i nas 
koji ovdje  živimo. 

To su  naše realnosti. I onda kada 10  njih dignu  larmu iz političkih  razloga i ničega 
drugoga, bez uvjerenja, osim političkoga, zaustavljaju,  ne samo da zaustavljaju  razvoj, nego  
povećava se nezaposlenost. Ja svaki dan dobivam e-mailove. I nije jednostavno odgovoriti 
tim ljudima kada dobiješ takve  e-mailove ili pisma.. Nije jednostavno, a znaš  da je zbog 
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naših slabosti  i moje neodlučnosti u nekim trenucima da presiječem stvari i kažem : e sada, 
gospodo,- neću ih imenovati, bili su neki i u ovoj  Skupštini, - dosta je bilo  toga što nam 
radite i  vrijeme je da na Muzilu počnemo nešto graditi. Vrijeme je  da na Katarini nešto  
radimo, Hidrobazi, Pineti itd. Pa vrijeme je, ljudi moj! 

Vi govorite o  grañevinarstvu, a ja vam govorim o  svim onim ostalim sektorima koji  
gube poslove, a mogli bi imate poslove. 

Prema tome mi imamo projekt. Ponoviti ono što sam rekao jučer u toj  famoznoj  
televizijskoj emisiji. Ladić slavi  11. jubilarnu godinu izgradnje svog golf igrališta. Zadnji  
problem je to što  se ne zna po kojoj  naknadi  će platiti naknadu Hrvatskim šumama za 
jednu parcelu  na kojoj  nikada šume nisu bile niti će ikad biti šume, ali  su one našle modus 
za se upisati i mora platiti naknadu  za Hrvatske  šume i platiti  će tu naknadu,  ali to stoji već 
nekoliko mjeseci neriješeno.. 

Mi  smo si stvorili takav jedan sustav   u ovoj  državi da praktički tko god želi nešto 
investirati je lopov, je tajkun, je ne znam što sve ne, a mislim da ima dobrih projekata, 
pogotovo ih ima u Puli, ima ih i u drugim našim gradovima i općinama, gdje može se zaista  
napokon početi okretati ponovno gospodarski ciklus. Ja radim na tome svaki  dan. Sastajem 
se sa gospodarstvenicima svaki dan. Sutra  ću biti  na Gospodarskom vijeću i govoriti o toj 
temi, ali  pretpostavljam da sam već  dugo  govorio, ma da je tema važna, oprostite, moram 
završiti. 

Hvala vam na pitanju i  želim da svi zajedno otklonimo  sve one koji nas žele spriječiti 
u tome da,  ne samo  grañevinarstvo ponovno  vratimo na bolje  grane, nego i one ostale 
privredne grane koje su  vrlo bitne  za razvoj  Istre.  . 
 
DINO KOZLEVAC ; 
 

Zahvaljujem. 
Objavljujem  da je  kod mene  18,25 sati. 
Isteklo  je vrijeme za pitanja. Mislim  da je  8 klubova vijećnika postavilo 

pitanja. 16 pitanje je postavljeno. Slijedeći put nastavljamo i prvi će biti na redu  za  
postavljanje  vijećničkih pitanja  Klub vijećnika  HSU-HSLS- 

Poštovane kolegice i kolege, spetabile signore  e  signori, prelazimo   na 3. točku  
dnevnog  reda. 
 
 AD – 3 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PRORA ČUNA 
                       ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2010. GODINU 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, 

pročelnica  Upravnog odjela  za financije i gospodarstvo Istarske županije. 
 Zatim 
1. Župan Istarske županije daje Amandmane na Izmjene i dopune Proračuna Istarske 

županije za 2010. godinu Županijskoj Skupštini na razmatranje :      
 

1.1. Amandman Župana  
    
Amandman br. 1 Plan +/- novi plan 
R 3 Poz.77 – Proračunska pričuva  900.000,00 +500.000,00 1.400.000,00 
R 5 Poz.202,204,205 – Plaće    668.610,00 -58.650,00 609.960,00 
R 9 Poz.491, 493, 494 – Plaće 1.970.640,00 -23.460,00 1.947.180,00 
R10 Poz. 591, 593, 594 – Plaće 762.450,00 -54.260,00 708.190,00 
R11 Poz. 675, 676, 677 – Plaće 1.489.710,00 -199.410,00 1.290.300,00 
R 12 Poz. 687, 689, 690 – Plaće  7.554.120,00 -164.220,00 7.389.900,00 
 
Obrazloženje: 
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Iz sredstva Proračunske pričuve  (pozicija 77) osiguravaju se sredstva u visini od 
1.000.0000,00 kn radi potreba sanacije šteta od rujanskih poplava nastalih na području 
Istarske županije. Pozicija 77 – Proračunska pričuva povećava se za 500.000,00 kn, a 
smanjenja se predlažu u dijelu izdataka za zaposlene (plaća), odnosno osiguranih 
stimulativnih otpremnina jer je dio djelatnika radi prolongacije predloženog zakona odustao 
od odlaska u prijevremenu mirovinu u 2010.godini. 
Prijedlog: prihva ća se 
 
 
Amandman br.2 Plan +/- novi plan 
R 15 Poz. 711 – Poduzetničke 
zone  

1.500.000,00 -300.000,00 1.200.000,00 

R 15 Nova Poz. – Kapitalna 
donacija za naučno istraživački rad   

0,00 +300.000,00 300.000,00 

 
Obrazloženje: 
Program „Poduzetničke zone“ mijenja naziv te glasi: „Poduzetničke zone, tehnološki parkovi i 
znanstveno istraživački centri i programi“. Obzirom da se program proširuje, pozicija 711 – 
„Kapitalne pomoći jedinicama lokalne samouprave“ se umanjuje za 300.000,00 kn i sredstva 
se preusmjeravaju  na novu poziciju „Kapitalna donacija za naučno istraživački rad“. 
Prijedlog: prihva ća se 
 

1.2. Amandmani vije ćnika Josipa Antona Rupnika  
 
Amandman br . 3 Plan +/- novi plan 
R-4 POZ 124 
Temeljni kapital - Agencija za 
zaštitu okoliša  

0,00 +100.000,00 100.000,00 

R-15 POZ 723 
Tekuće donacije u novcu –IRENA 

540.000,00 -100.000,00 440.000,00 

 
Obrazloženje: 
Prijedlogom Izmjena i dopuna umanjuju se sredstva za temeljni kapital Agencije za zaštitu 
okoliša i preusmjeravaju se sredstva IRENA-i koja bi preuzela funkciju navedene agencije. 
Amandmanom se predlaže da ostanu sredstva sukladno Proračunu. 
Prijedlog: ne prihva ća se 
 
2. Ovaj Zaključak dostavlja se Županijskoj skupštini Istarske županije na nadležno 

postupanje. 
 
3. Za izvjestitelja po točki 1., a vezano za točku 2. ovog Zaključka odreñuje se Ivan Jakovčić 

- Župan Istarske županije. 
 
4. Zadužuje se Upravni odjel za proračun i financije IŽ da sukladno ovom Zaključku izradi 

konačni tekst Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2010. godine. 
 
5. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
 
 
 Na osnovi Zaključka Skupštine Istarske županije donesenog na održanoj sjednici 15. 12. 
2008. godovine, da se formira Agencija za zaštitu okoliša u Istarskoj  županiji sukladno tom 
zaključku predlažem slijedeći amandman na rebalans Plana za 2010.godinu. 
 1.) Razdjel 004  Upravni odjel za Održivi razvoj na poziciji A043805 -Aktivnosti: Osnivanje 
Agencije za zaštitu okoliša planirana sredstva u iznosu od 100.000,00 kn predlažu, da se brišu. 
Tražim, da ta sredstva ostanu u planu.  
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 2.) Razdjel 015 Upravni odjel za gospodarstvo na poziciji 146605 Razvoj energetske 
učinkovitosti tvrtka "Irena" d.o.o., predlažemo da se prenesena sredstva u iznosu od 100.000,00 
kuna od Agencije za  zaštitu okoliša vrate navedenoj agenciji. 
 
Obrazloženje: 
Nedopustivo je, da nitko ne da odgovor zašto se zaključak Skupštine nije realizirao. Pored toga 
zaključka na toj istoj sjednici doneseni su zaključci vezani za tvornicu Rockwool, koji isto tako 
nisu provedeni.  Zbog bezbroj ekoloških problema u Istri što je naročito došlo do izražaja upravo 
na sjednici Skupštine Istarske županije, donesen je prije navedeni zaključak, kojeg je prethodno 
usvojilo Poglavarstvo Istarske županije i u toj godini osigurano je 250.000,00 kn u Proračunu. 
Ključni ekološki problemi se nisu rješavali i donesene odluke u prošlosti su donijele veliku štetu u 
našoj županiji što je naročito došlo do izražaja kod izgradnje tvornice kamene vune Rockwool i 
zbog svih navedenih problema donesen je prije naveden zaključak. 
Da je u prošlosti profunkcionirala Agencija za zdrav okoliš, jedan veliki dio ekoloških problema bi 
se u startu rješavao i tvornica Rockwool kao jedan od veoma krupnih problema u Istri već u 
startu bi bio onemogućen. 
Pored navedenog nevjerojatno zvuči, da se navedena sredstva planiraju, da se preusmjere u 
tvrtku "Irena " d.o.o. u Labinu pod izlikom, da će navedena tvrtka preuzeti dio programa 
predložene Agencije. Tako ispada, da će se ta tvrtka svačim baviti ili zapravo ničim. Agencija za 
zaštitu okoliša morala je biti odgovorna samo Skupštini Istarske županije s svojom osnovnom 
zadaćom da spriječi dolazak zagañivača na našem području, a postojeći bi trebali raditi i 
djelovati u cilju zaštite prirode i okoliša, kako bi se zaštitilo ljudsko zdravlje na našim prostorima. 
Institucije za energetsku učinkovitost u zemljama Europe su bazirane na nivou države s 
mogućnošću regionalnih ispostava. U Hrvatskoj trebalo bi biti svega nekoliko regionalnih, koje bi 
trebale biti financirane od države i od lokalne samouprave, a dobar primjer je formiranje takve 
institucije za sjeverno zapadnu Hrvatsku, koju čine. Varaždinska, Krapinska, Zagrebačka, 
Čakovečka županije i grad Zagreb i takav ustroj će podržati i Europska unija, jer pokrivaju 
donekle predviñene statističke regije u našoj zemlji . 
 Vijećnik  JOSIP ANTON RUPNIK je  svoj amandman povukao. 
  

U  raspravi su sudjelovali : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vije ćnika  IDS-HNS, 
ALEN ROSANDA, u ime Kluba nezavisnih vije ćnika – NLPC, koji je podnio  slijede će  
amandmane :  :  
Amandman broj 1  
 
Mijenjaju se stavke: 
 
 

pozicija račun Opis plan Razlika novi plan 
R1 POZ 
5 3211 Službena putovanja 250.000,00   100.000,00   350.000,00   
R 4 
POZ 92 4126 

Strateška procjena utjecaja 
na okoliš 400.000,00     -300 000,00     100.000,00   

 
i glase 
 

pozicija račun Opis plan Razlika novi plan 
R1 POZ 
5 3211 Službena putovanja 250.000,00   0,00   250.000,00   
R 4 
POZ 92 4126 

Strateška procjena utjecaja 
na okoliš 400.000,00     -200 000,00     200.000,00   

 

Obrazloženje: U obrazloženju povećavanja rashoda za službena putovanja navedeno je da 
se povećavaju jer, u visini predviñenoj proračunom za 2010., neće biti dostatna do kraja 
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godine budući da su bila skromnije planirana u odnosu na 2009. godinu. Skromnije su bila 
planirana iz razloga očekivanog smanjenja prihoda u 2010. godini, pa se sukladno tome te 
troškove trebalo i kontrolirati. Krenemo li analizirati koje su sve stavke skromnije planirane u 
odnosu na 2009. godinu, naći ćemo stavke višeg prioriteta u odnosu na službena putovanja. 
Stoga smatramo da ovaj rashod ne treba povećavati. 

Amandman broj 2 

Mijenjaju se stavke: 
 

pozicija račun Opis Plan Razlika novi plan 

R2 POZ 
62 3811 

Zaklada za poticanje 
partnerstva i razvoj civilnog 
društva 500.000,00   200.000,00     700.000,00   

R 4 
POZ 92 4126 

Strateška procjena utjecaja 
na okoliš 400.000,00     -200 000,00*     200.000,00   

* Prijedlogom Izmjena i dopuna Proračuna za 2010. planirano je smanjenje ove stavke za 
300.000,00 , a gore je navedeno smanjenje za 200.000,00 jer je uračunat „učinak“ 
Amandmana broj 1 
 
i glase 
 

pozicija račun Opis plan Razlika novi plan 

62 3811 

Zaklada za poticanje 
partnerstva i razvoj civilnog 
društva 500.000,00   0,00   500.000,00   

92 4126 
Strateška procjena utjecaja 
na okoliš 400.000,00      0,00     400.000,00   

 

Obrazloženje: Izmjenama i dopunama Proračuna IŽ za 2010. predviñeno povećanje 
sredstava za predmetnu zakladu obrazloženo je time da se planira institucionalna potpora 
organizacijama civilnog društva (ni slova više od toga) . Ovo povećanje predstavlja 40%-tno 
povećanje inicijalno planiranog rashoda.     

Vezano na Stratešku procjenu utjecaja na okoliš, možemo prepisati obrazloženje za istovrsni 
amandman Izmjenama i dopunama Proračuna IŽ za 2009. godine, kada je obećano da će se 
ovaj dokument izraditi u 2010 godini (a mi smo taj, kao i druge amandmane, tada povukli): 
 
Pitanje Županijskog centra za gospodarenje otpadom koje je planirano na lokaciji Kaštijun i s 
tim povezano aktualno pitanje dobivanja kredita  izaziva mnoge prijepore, protivljenja i, što je 
naročito bitno, strahove, osobito u području u neposrednoj blizini planirane lokacije. Studija 
temeljem koje se provode aktivnosti oko planiranog Županijskog centra za gospodarenje 
otpadom napravljena je 1993. godine. Svijest grañana o problematici zaštiti čovjekove 
okoline ja danas, 16 godina kasnije, različita i evoluirala je.   
Imamo i  pitanje cementare u Koromačnom koja spaljuje otpad npr. auto gume što takoñer 
izaziva nedoumice i strah značajnog dijela stanovništva.Neki tvrde da time u zrak odlaze 
opasne čestice koje imaju poguban utjecaj na zdravlje  
S druge strane imamo i tvornicu Rockwool za koju dio tamošnjih stanovnika tvrdi da im je 
znatno narušila kvalitetu života i uskratila pravo na zdrav život.  
Imamo zatim i pitanje termoelektrane u Plominu, s planom da se izgradi i Plomin 3 ... da je 
spomenuta Strateška procjena utjecaja na okoliš bila napravljena ranije, prije nego su 
navedena postrojenja isplanirana i započela s radom vjerojatno bi se po pitanju istih 
drugačije postupilo. Stoga je potrebno iznos za Stratešku procjenu utjecaja na okoliš ostaviti 
u prvobitno planiranom iznosu.  
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Procjena utjecaja na okoliš  je procedura koja osigurava da su okolišne implikacije odluka 
uzete u obzir prije njihovog donošenja (prije davanja dozvola, usvajanja..) 
Ta procedura uključuje analizu vjerojatnih utjecaja na okoliš, prijedlog alternativa, prijedlog 
mjera ublažavanja,  program praćenja i upravljanja tijekom i nakon zahvata, dokumentiranje 
analize, konzultiranje javnosti, uzimanje u obzir i izvješća i komentara kod donošenja odluka 
„odustati“ ili „nastaviti“, informiranje javnosti o odluci. Za razliku od Procjene utjecaja na 
okoliš koja se primjenjuje na pojedini definirani projekt, strateška procjena utjecaja na okoliš 
procjenjuje utjecaj programa, planova i politika na okoliš.. 
 
 

Amandman broj 3 

Mijenjaju se stavke: 
 

pozicija račun opis plan Razlika novi plan 
R11 
POZ 
682 3233 Elektronski mediji 650.000,00      200.000,00   850.000,00 
R9 
POZ. 
534 3232 

Usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja 1.230.000,00     -770.100,00     460.000,00   

 
i glase 
 

pozicija račun opis plan Razlika novi plan 
R11 
POZ 
682 3233 Elektronski mediji 650.000,00      0,00     650.000,00   
R9 
POZ. 
534 3232 

Usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja 1.230.000,00     -570.100,00     660.000,00   

      

 

Obrazloženje : U obrazloženju predloženog povećanja rashoda za elektronske medije stoji 
da se povećavaju sredstva za elektronske medije jer se zadaci komunikacije i protokola 
obavljaju i prate kontinuirano putem mnogobrojnih medija (to je cijelo obrazloženje...) 
Neprihvatljivo je i ovakvo obrazloženje i samo povećanje ovog rashoda, naročito kada imamo 
na umu da je umanjeno npr. niz stavki razvojnih programa. 
S druge strane, na sredstva za područje obrazovanja (uključujući i troškove tekućeg i 
investicijskog održavanja), treba inzistirati, već i zbog potrebe da se, što je više moguće, 
ujednačavaju standardi u školama u pogledu uvjeta rada. 
  

Zatim u raspravi sudjeluju IVAN JAKOVČIĆ, koji se negativno o čitovao  na 
amandmane Kluba  nezavisnih  vije ćnika – NLPC, LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba 
vije ćnika SDP-ZELENA STRANKA,  ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vijećnika HSU-HSLS-
a, MARINO ROCE, u ime  kluba vijećnika  HDZ-HSS-a, IVAN JAKOVČIĆ, dopunsko 
obrazloženje vezano uz amandmane; u pojedinačnoj  raspravi : PLINIO CUCCURIN, IVAN 
JAKOVČIĆ, komentar  na prijedloge Plinia Cuccurina, PLINIO  CUCCURIN, ispravak 
netočnog  navoda, IVAN JAKOVČIĆ,  TEDI CHIAVALON, JOSIP  ANTON RUPNIK, IVO 
UCCIO MILETIĆ, MARINO ROCE, TEDI CHIAVALON, replika, IVAN JAKOVČIĆ, završni 
komentar u ime predlagača. 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC , konstatira  da vijećnik  PLINIO  CUCCURIN,  u ime 
Kluba nezavisnih  vijećnika  povlači svoj prvi amandman, ali  traži glasanje za amandman 
broj 2 i amandman broj  3. 



 26 

Stavlja na glasanje najprije amandman broj  2, a zatim amandman broj  3, te nakon 
glasanja ( glasalo je 8  vijećnika za) utvrñuje da amandmani nisu  dobili potrebnu  većinu  
glasova, pa nisu usvojeni. 

Nakon toga stavlja na glasanje Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna  sa  
amandmanima koje je podnio predlagač, koji postaju sastavni dio   predloženih Izmjena i  
dopuna Proračuna za  2010. godinu., te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 25 
glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV»i 10  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    IZMJENE I DOPUNE  
 
    PRORAČUNA  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2010. GODINU 
 
 AD -  4 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PROGRAMA JAVNIH  
                       POTREBA U KULTURI  ZA 2010. GODINU 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je ez  rasprave  sa 27  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
   IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

       javnih potreba u kulturi za  2010. godinu  
  

AD – 5 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PROGRAMA JAVNIH 
                       POTREBA U SPORTU ISTARSKE ŽU PANIJE ZA  
                       2010. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
 Skupština je  bez rasprave sa  27 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    PROGRAM JAVNIH POTREBA 

  u spotu Istarske  županije  za  2010. godinu . 
 

AD – 6 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU  SUGLASNOSTI 
             NA PRIJEDLOG DRUGE IZMJENE I DOPUNE PL ANA 
             GRAĐENJA I ODRŽAVANJA  ŽUPANIJSKIH  
              I LOKALNIH  CESTA ZA 2010. GODINU  ŽU PANIJSKE 
              UPRAVE ZA CESTE  ISTARSKE ŽUPANIJE  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je  bez  rasprave sa 28 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
      
o davanju suglasnosti na Prijedlog druge  Izmjene i  dopune  Plana gra ñenja i 
održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2010. go dinu Županijske uprave za  ceste  
Istarske  županije, .  

 
AD -7 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DJELOMIČNOM 
           UDRUŽIVANJU  SREDSTAVA ZA NABAVU 
           PROIZVEDENE DUGOTRAJNE  IMOVINE I  
           DODATNA ULAGANJA NA FINANCIJSKOJ 
           IMOVINI  U OSNOVNOM I SREDNJEM ŠKOLSTVU  
           ZA 2020. GODINU  



 27 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 Skupština je bez  rasprave sa 28 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
 
o djelomi čnom  udruživanju  sredstava za nabavu proizvedene d ugotrajne imovine i  i 
dodatna ulaganja   na financijskoj imovini  u osnov nom i srednjem školstvu za  2010- 
godinu 
 

AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  
             PRIHVAĆANJU  PLANA RASHODA ZA NABAVU 
             PROIZVEDENE DUGOTRAJNE  IMOVINE  I DODATNA 
             ULAGANJA   NA NEFINANCIJSKOJ  IMOVINI OSNOVNIH 
             I SREDNJIH ŠKOLA ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA  2010. 
             GODINU  

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je bez  rasprave  sa 25  glasova  «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV», bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo  
 
    O D L U K U 
 
o Izmjeni i dopuni  Odluke o prihva ćanju  Plana rashoda  za  nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja  na nefinanci jskoj imovini osnovnih i  srednjih  
škola Istarske  županije  za  2010. godinu, 
 

AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI  ODLUKE  
             O PRIHVAĆANJU PLANA RASHODA ZA NABAVU 
             MATERIJALA, DIJELOVA I USLUGA  TEKU ĆEG I 
             INVESTICIJSKOG  ODRŽAVANJA  OSNOVNIH Š KOLA 
             ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2010. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
Predsjednica  Odbora za  društvene djelatnosti Županijske skupštine Istarske 

županije, LUCIJA DEBELJUH, izvijestila je o sjednici  Odbora, koji predlaže da  Skupština 
usvojiti slijedeći Zaključak Odbora : 
 «Zahtjeva se od  Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu da u  2011. 
godini, prilikom izrade Plana rashoda za  nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i 
investicijskog   održavanja osnovnih  škola Istarske županije  

Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i daje na glasanje .Prijedlog 
Odluke o izmjeni i dopuni  Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za   nabavu materijala, 
dijelova i usluga  tekućeg i investicijskog  održavanja osnovnih škola Istarske  županije  za 
2010. godinu, sa Zaključkom Odbora  za  društvene djelatnosti, te nakon glasanja utvrñuje 
da je  Skupština sa 28 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijelo  
    
     O D L U K U 
 
o izmjeni i dopuni  Odluke o prihva ćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i  
usluga  teku ćeg i investicijskog  održavanja osnovnih škola Ista rske  županije  za 
2010. godinu sa prihva ćenim Zaklju čkom Odbora za  društvene djelatnosti. 
 

AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE 
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              O PRIHVAĆANJU PLANA RASHODA ZA NABAVU 
              MATERIJALA, DIJELOVA  I USLUGA  TEKU ĆEG I 
              INVESTICIJSKOG ODRŽAVANJA  SREDNJIH Š KOLA 
              I UČENIČKIH DOMOVA ISTARSKE ŽUPANIJE   
              ZA 2010.GODINU  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je  bez  rasprave sa 28 glasova  «ZA»,  bez glasova  «PROTIV», bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
     O D L U K U 
 
o Izmjeni i dopuni  Odluke o prihva ćanju  Plana rashoda za  nabavu  materijala, 
dijelova i usluga  teku ćeg i investicijskog održavanja srednjih  škola i  u čeničkih 
domova  Istarske  županije za  2010. godinu. 
 

AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O  PRIHVAĆANJU ODLUKE 
               O POVEĆANJU TEMELJNOG KAPITALA I ODLUKE O 
               IZMJENI DRUŠTVENOG  UGOVORA TRGOVAČKOG 
               DRUŠTVA KAŠTIJUN D.O.O, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

 U raspravi su sudjelovali: ALEN ROSANDA, JOSIP ANTON RUP NIK, VEDRAN 
GRUBIŠIĆ, odgovori na postavljena pitanja.   

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje Zaključak o 
prihvaćanju  Odluke  o povećanju temeljnog  kapitala i   Odluke o   izmjeni Društvenog 
ugovora  trgovačkog  društva Kaštijun d.o.o. Pula, te nakon  glasanja  utvrñuje da je  
Skupština sa 19   glasova  «ZA», 7  glasova  «PROTIV», bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijelo  
 
    Z A K L J U Č A K 
 
o prihva ćanju  Odluke  o pove ćanju temeljnog  kapitala i   Odluke o   izmjeni 
Društvenog ugovora  trgova čkog  društva Kaštijun d.o.o. Pula 
. 

AD – 12 IZVJEŠĆE DRŽAVNOG UREDA ZA REVIZIJU 
              O OBAVLJENOJ  FINANCIJSKOJ  REVIZIJI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

 U pojedinačnoj  raspravi  sudjelovali su :VLADO IVETIĆ, VALERIO DRANDIĆ, 
odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i utvrñuje da Skupština prima 
na znanje  Izvješ će Državnog ureda za  reviziju o obavljenoj  financi jskoj reviziji 

 
AD -13 

  
 a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  člana Odbora za  financije, 
 b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Odbora za  financije, 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  Skupštine 
Istarske županije. 
 Skupština je  bez primjedbi sa 26  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

a) RJEŠENJE 
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o razrješenju člana Odbora za financije i prora čun 
 

I. 
Valter Drandi ć razrješuje se članstva u Odboru za financije i prora čun Županijske 
skupštine Istarske županije. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a obja vit će se u „Službenim 
novinama Istarske županije“. 
 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Odbora za financije i prora čun 

 
I. 

Umjesto Valtera Drandi ća, u Odbor za financije i prora čun Županijske skupštine 
Istarske županije imenuje se DRAGAN FILIPOVI Ć. 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a obja vit će se u „Službenim 
novinama Istarske županije“. 
. 

AD - 14. 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju  člana Odbora  za prostorno 

               ureñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo, 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Odbora  za Prostorno 
     ureñenje,   zaštitu  okoliša i  graditeljstvo  . 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  Skupštine 

Istarske županije. 
Skupština je  bez primjedbi sa 22  glasova  «ZA»,  bez glasova  «PROTIV», bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
   

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Odbora za prostorno ure ñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo  

I. 
Valter Drandi ć razrješuje se članstva u Odboru za prostorno ure ñenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županij e. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a obja vit će se u „Službenim 
novinama Istarske županije“. 
 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Odbora za prostorno ure ñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

 
I. 

Umjesto Valtera Drandi ća, u Odbor za prostorno ure ñenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županij e imenuje se DRAGAN FILIPOVI Ć. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a obja vit će se u „Službenim 
novinama Istarske županije“. 
  
 Ovime  je dnevni  red iscrpljen.  
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Predsjednik DINO  KOZLEVAC , podsjeća da će se u skladu  s hodogramom naredna 
sjednica  Skupštine Istarske županije održati 22. studenog, kada će na prvom čitanju biti  
Proračun Istarske  županije  za  2011. godinu. 

 
Zaključuje 15. sjednicu Skupštine  Istarske županije.  

 
 Sjednica je zaključena u  20,35 sati. 
 
 
 
 
 
STENOGRAFSKI ZAPISNIK VODIO :    PREDSJEDNIK SIŽ: 
 
IVAN KLARIĆ         DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                 
 
 
 
 
 
 
 
 


